



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

Forum of the Commissions

CALL NOTICE

We hereby inform and remind you that as from the Tokyo Congress (August-September 2017) a number of presidents and vice-presidents of Commissions will be stepping down, be it because of the end of their three-year term, be it for other reasons.

Any active member of AIJA is eligible to present his/her candidature for the Commission he/she is interested in. It is of course advisable to have already been active in that Commission and it is preferable to **discuss in advance a candidature with the relevant Commission's president.**

We will pay a lot of attention to the quality of the action plans that are to be filed with any application and we will consider the opportunity to interview the candidates.

The presidency as well as a vice-presidency of a Commission is a position that gives a lot of visibility within AIJA and to the outside, and we encourage you to take the challenge and assume the responsibility. It is a serious undertaking and includes presence requirements for the Annual Congress, the half-year Conferences and seminars initiated or co-organized by the Commission for three years.

Please send your application with your action plan (focusing on the scientific projects, promotional activities and dynamic actions you envisage for the Commission for the three years to come) **by 4 July 2017** to the attention of:

Martine Hoogendoorn: m.hoogendoorn@denklaw.nl

Xavier Costa : x.costa@rocjunyent.com

David Diris : david.diris@kockspartners-law.be

with a **copy to the Commission President.**

The following positions will be open as of the Annual Congress 2017:

Forum des Commissions

APPEL A CANDIDATURE

Nous vous informons et rappelons qu'à l'issue du prochain Congrès de Tokyo (août-septembre 2017) un nombre de présidents et vice-présidents de Commission devront être remplacés à l'issue de leur mandat triennal.

Tout membre actif de l'AIJA peut présenter sa candidature pour la Commission qui l'intéresse. Bien entendu, il est recommandé d'avoir d'ores et déjà participé activement aux travaux de la Commission pour laquelle une candidature de vice-président ou de président est présentée et **il est préférable, que toute candidature ait été discutée auparavant avec le président en fonction de la Commission.**

Nous attachons également une grande importance à la qualité des plans d'action qui doivent accompagner toute candidature et nous nous réservons la possibilité d'interviewer les candidats.

La présidence ou une vice-présidence d'une Commission sont des postes qui donnent une visibilité très forte au sein de l'AIJA et à l'extérieur, et nous ne pouvons que vous inciter fortement à vous engager dans cette voie. Ce sont également des postes à grande responsabilité, qui requièrent en particulier la présence au Congrès, aux conférences semi-annuelles et aux séminaires initiés ou co-organisés par la Commission pendant les trois années.

Merci d'adresser votre candidature avec votre plan d'action (ciblée sur les projets scientifiques, les actions promotionnelles et dynamisantes pour la Commission que vous envisagez pour la période triennale) **d'ici au 4 juillet 2017** à l'attention de :

Martine Hoogendoorn: m.hoogendoorn@denklaw.nl

Xavier Costa : x.costa@rocjunyent.com

David Diris : david.diris@kockspartners-law.be

avec **copie au Président de la Commission.**

Les positions suivantes seront à pourvoir lors du Congrès Annuel 2017 :



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

Important Note: In case of a vacancy for a President, it may be that a current Vice-President is nominated for President, and that consequently there is a vacancy for a Vice-President position. Please therefore consider Vice-President candidacy as well.

COMMISSION	POSITION
Antitrust	President Vice-President
Banking, Finance and Securities Law	President
Corporate and M&A	Vice-President Vice-President
Corporate Counsel	President
Environmental and Energy Law	Vice-President
Insolvency	Vice-President
Intellectual Property, Technology, Media, and Telecommunications Vice-President	President Vice-President Vice-President Vice-President
International Arbitration	Vice-President
International Business Law - UPDATE	President Vice-President Vice-President (Sports Law)
Labour Law	President Vice-President
SCILL - UPDATE	Vice-President
Tax Law	President
Transport Law	President Vice-President Vice-President

Relevant links:

[Selection Process and Criteria](#)

[Management Handbook](#)

[Handbook for Commission officers](#)